
MESTO LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ
MESTSKÝ ÚRAD, ODBOR SOCIÁLNY

Štúrova 1989/41, 031 42 Liptovský Mikuláš

Zápisnica Č. 6
zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí, zdravotníctva a rozvoja bývania (d‘alej len

KSZaRB)
zo dňa 22. augusta 2023

Prítomní: MUDr. Marta Voštináková, Mgr. Miroslav Neset, Marta Jančušová, Mgr.
Ľubica Staroňová,
Neprítomné: S. Cupková, Ľ. Staroňová
Tajomnička komisie: Mgr. Antónia Majerová - PN (v zastúpení Mgr. Erika Sabaková)

Program:

1. Vyradenie neaktualizovaných žiadostí o pridelenie bytu
2. Bytové otázky — uvol‘nený byt
3. Rózne
4. Diskusia

Predsedníčka komisie privítala prítomných členov komisie, oboznámila členov
s programom zasadnutia, ktorý členovia odsúhlasili a ospravedlnila neprítomných.

Uznesenie KSZaRB:
Z počtu členov 4 boto
Za: 4
Proti; O
Zdržal sa: O

K bodu 1)
Vyradenie neaktualizovaných žiadostí o pridelenie bytu.
Prítomným členom komisie bol predložený zoznam žiadatel‘ov o mestský nájomný byt,
ktorí si nesplnili do stanoveného termínu v zmysle platného príslušného VZN
povinnosť aktualizovať príjem za predchádzajúci kalendárny rok do žiadosti
o pridelenie bytu. Celkový počet vyradených žiadostí je 139. Po odsúhlasení komisiu
a podpísaní pánom primátorom budú žiadatelia vyradení z evidencie.

Uznesenie KSZaRB:
Z počtu členov 4 bob
Za: 4
Proti: O
Zdržal Sa: O



K bodu 2)
Bytové otázky, uvol‘nený byt.

Predsedníčka komisie MUDr. Voštináková uviedla, že na ul. Hviezdoslavovej
1871/2 sa uvol‘niI 1-izbový byt z dčvodu úmrtia nájomkyne Byt sa
nachádza na 2 poschodí, vchod č. 2 a podlahová plocha bytu je 33,63 m. Mesto
disponuje aktuálne Jen týmto uvol‘neným bytom.
Komisia odporúča byt prideliť Hviezdoslavova

bytom dome pridelenú garsónku, je poberatel‘ka starobného
a vdovsKeno clůcfloclKu. Od roku 2019 má podanú žiadosť o pridelenie 1-izbového
bytu. Aktuálne predložila aj potvrdenie o jej zlom psychickom zdravotnom stave, ktorý
má od roku 2022, kedy z vyššieho poschodía došlo k úmrtiu a mladík dopadol na
terasu pred jej oknom a celé to videla. Uvádza, že neméže spávat‘, má strach a od
vtedy užíva lieky. To je hlavný dóvod, prečo žiada o výmenu bytu.

Z počtu členov 4 bob
Za: 4
Proti: O
Zdržal Sa: O

Uvol‘nený byt po po odovzdaní mestu, komisia odporúča prideliť
‚ t.č. žije v podnájme a je poberatel‘om invalidného dóchodku.

Z počtu členov 4 bob
Za: 4
Proti: O
Zdržal Sa: O

Členka komisie E. Sabaková informovala prítomných s problémom, ktorý
vznikol v bytovom dome na D uvedenej veci odbor sociálny
písomne informoval Ľ. Kandera, vedúci oddelenia správy bytov a nebytových
priestorov. Požiadal o súčinnosť pri riešení situácie a zároveň požiadal o informovaní
komisiu. V bytovom dome je už len jeden mestský nájomný byt (garsonka), ktorého

V pivničných priestoroch došlo k požiaru
a obyvatelia označili za vnnKa jej syna, čo sa však nepreukázabo. Následne obyvatelia
bytového domu zaslali na mesto žiadosť (podpísanú obyvateľmi BD) o odpredai alebo
výmenu bytu, kde má platnú nájomnú zmluvu má
podanú žiadosť o výmenu bytu a súhlasí odst‘ahovanim.
Komisia odsúhlasila presťahovanie do mého mestského nájomného bytu
a zároveň odporúča mestu uvol‘nený byt v bytovom dome na
od p red ať.

Uznesenie KSZaRB:
Komisia bene predloženú informáciu na vedomie a situáciou sa bude zaoberať.
Z počtu členov 4 bob
Za: 4
Proti: O
Zdržal Sa: O



K bodu 3) Rózne:
Predsedníčka komisie tiež informovala o úmrti

po ktorom sa uvoi‘nil 2 izbový byt. Byt zatial‘ nie je odovzdaný.
O výmenu bytu z Hlbokého do mestských častí žiada - .‚ korý sa

s rodinou necíti v Hlbokom bezpečne.
Pridelit‘ alebo vymeniť byt opakovane žiadajú pre rčzne dóvody —

s mnaželkoL s rodinou, s rodinou.

K bodu 4) Diskusia: I

J
Zapísala: Mgr. Antónia Majerová MUDr. Marta Voštináková

tajomníčka komísie (PN) predsedníčka komisie
vz. Mgr. Erika Sabakn,i I

— -‘


